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Protokoll nr 2 från ordinarie möte den 2 mars 2021 
Plats: Digitalt via zoom 
Tid: 13:45 – 15:30  
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Anita Odell, OCD föreningen i Stockholm 
Anne Sjökvist, vice ordf. Hörselskadades förening i Stockholm. 
Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm. 
Joakim Centervik, SRF - Synskadades Riksförbund, Stockholm 
Stad. 
Louise Lindström, DHRS -  Delaktighet Handlingskraft 
Rörelsefrihet, Stockholmsavdelningen.. 
 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
PO Törnqvist strateg, lokalenheten Kulturförvaltningen. 
Gabriella Eriksson, bolagsjurist på Kulturhuset/Stadsteatern. 
Frånvarande:  
Ronald Hallgren, Kulturhuset/Stadsteatern. (tjänstledig). 
Ola Larson, Stadsarkivet. 
Mia Modig, Dövas förening i Stockholm. 
 
PO Törnqvist inbjuden till mötet av rådet presenterade sig. Han 
berättade om det lokalstrategiska arbetet på förvaltningen, man har 
att hantera ca 100 olika hyresavtal varav merparten gäller bibliotek 
och kulturskolans lokaler. Man håller fnv på att ta fram underlag 
och dokument som ska ligga till grund för framtagande av en för 
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hela förvaltningen gemensam lokalstrategisk 3-årig plan. PO 
informerade om kommande ombyggnadsprojekt gällande en 
samlokalisering mellan biblioteket och medborgarkontoret i Tensta, 
ärendet behandlas på kommande nämndmöte. 
Gubbgängens bibliotek kommer få nya moderna lokaler som är 
mer ändamålsenliga och med ökad tillgänglighet, från 1 april. 
Årsta bibliotek och kulturskolan vid Årsta torg kommer genomgå 
en total renovering. Projektet beräknas starta upp under senare delen 
av våren och pågå minst ett år. Verksamheterna evakueras under 
tiden till andra lokaler tex skolor för kulturskolans del. 
Kungsholmens bibliotek, som numer också inrymmer 
internationella biblioteket, har nu öppnat igen för allmänheten. 
PO tar kontakt med projektledaren Anni Arnefjord för vidare 
samverkan med FHR och projektet i Årsta. 
Gunilla och rådet tackade PO för bra och angelägen information. 
 
 
 
 

 
1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordningen. 

Gunilla öppnade mötet, hälsade alla välkomna och 
dagordningen godkändes.  

2. Föregående protokoll och utseende av justerare.  

Protokollet från 2020-02-09 godkändes och lades till 
handlingarna. Bertil utsågs att justera protokollet. 

3. Synpunkter på lokaler och handlingars 
tillgänglighet. 

 
Handlingarna till mötet mailades ut i god tid. Problem 
med utskrifter av PDF dok. Christer har bollat frågan 
vidare till FO Astrid Thornberg. 

 
 

4. Uppföljningsfrågor. 
 
Rådet saknar och efterlyser en tydligare återkoppling 
på de förslag och synpunkter som framkommer i 
protokollen från rådet. 

 
 

5. Inkomna remisser och motioner. 
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Inga inkomna motioner eller remisser 
 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 9 
mars.  

Rådet noterar positivt att Stadsarkivet i sin VB 
beskriver ett fortlöpande och positivt samarbetsklimat 
med FHR.  

Av verksamhetsberättelsen framgår att den utredning 
som skulle ske under 2020, om hur man kan öka 
funktionsnedsattas tillgänglighet till kultur, nu står 
som genomförd (s 28 och 31). Rådet framförde i god 
tid under 2020 att man ville vara delaktiga i 
utredningen eller åtminstone hållas informerad. Det är 
en besvikelse att så inte skett och att utredningen 
enbart uppges ha skett inom ramen för en annan 
utredning, den om digitalisering. 
Frågan om funktionsnedsattas tillgång till kultur är 
påtagligt bredare än att enbart kretsa kring 
digitalisering. 

 
7. Övriga ombyggnadsprojekt. 

 
Inga nya noterade. Förutom de som PO redovisat.  

 
8. Rapporter.  

  
Stadsbibliotekarie Daniel Forsman har ställt som 
förslag att bjuda in rådet för en kommande workshop 
om bibliotekens nuvarande och framtida möjligheter.  
Rådet tyckte det var ett mycket bra initiativ. Mötet 
bestämdes äga rum den 11 mars mellan kl. 10:00-
11:00. Daniel Forsman skickar Zoom inbjudan. 
 

 
9. Övriga frågor. 

 
Rådet hälsade Gabriella Eriksson varmt välkommen 
som representant för Kulturhuset/Stadsteatern. Hon 
berättade om KHST arbetet och satsningar på 
förbättringar av tillgängligheten i verksamheten. 
Louise har en inbokad tid för besök på Årsta bibliotek 
med anledningen av ombyggnaden. Anne berättade 
om ett konstruktivt möte med Tommy Lindström 
tekniker på Kulturhuset/Stadsteatern, man tog inte 
bara upp frågan kring hörselbefrämjande åtgärder 
med hörselslingor/akustik, utan mer hur man kan 
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inkludera funktionshinderperspektivet i bred 
bemärkelse i verksamhetsplaneringen. En workshop 
med rådet är på agendan för att ta fram en modell för 
att implementera fortsatt process. 
Christer bjöd in närvarande till eventet 
Funkisfestivalen som livestreamas den 7 mars kl. 
18:00 från Paviljongen i Kungsträdgården. 
 

10. Nästa möte, äger rum den 20 april 13:45-15:30.  
Plattform: Zoom.  

 
 

 

 
 
 

Balanslista 2021 

Ärende Ansvarig Tidsplan/ 
kommentar 

Hur kan (ska) rådet i 
samarbete med 
kulturförvaltningen utveckla 
nya samarbetsformer?  

Rådet och 
Ledningsgruppen 
på Kuf 
 
 
 
 

Möjliggörande av 
fortlöpande 
kontakt med  
förvaltningens 
samtliga 
avdelningar. 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna. 
 

Kompetensförsörjningsplanen HR-chef Carina 
Idenfors VT + HT 2021 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson  VT  + HT 2021 

Renovering av Årsta 
bibliotek och kulturskolan 

Rådet  
Ulrika Bjurvall, 
lokalenheten och 
Anni Arnefjord 

HT 2021 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson  VT + HT 2021 
Utforma kriterier för 
upphandlingar utifrån 
funktionshinderperspektivet 

Rådet VT 2021 

PM som beskriver 
framgångsrika exempel på 
hur FHR verkar i andra 
sammanhang i staden tex på 
stadsdelsnivå 
 

Gunilla Göran,  VT 2021 

Biblioteksplanen, under 
utarbetning Daniel Forsman VT + HT 2021 
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Gunilla Göran, ordf.                   Justerare 
               Bertil Orrby 
 
Christer Nygren 
Sekreterare 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
         

        
 

         
   

      
                

          
   

         
  

 
 
 
 
 
 
 
 


